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Ideeën aangedragen door inwoners, verzameld door 
GemeenteBelangen, aangeboden aan 

de burgemeester van Renkum met het verzoek om 
deze aan de nieuwe gemeenteraad van Renkum 

voor te leggen, zodat in de loop van 2022 inhoudelijk 
gereageerd wordt op de gedane voorstellen. 
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Index:   ideeën van inwoners uit onze gemeente  

 

1. Hergebruik spulletjes op de stoep op een vaste dag 

2. Renkum als eerste dorp helemaal 30 km dorp 

3. Het plaatsen van seniorenbankjes 

4. Werken aan een gemengd bomenbestand 

5. Rododendronplan  gemeente Renkum oppakken 

6. Structurele aandacht Open Monumenten Weekend 

7. Het promoten van insectenhotels 

8. Verwelkoming nieuwe inwoners, markt verenigingen 

9. Aanlijnplicht voor honden m.u.v. enkele gebieden 

10. Het stimuleren van het fenomeen voedselbos 

11. Verplaatsing verkeersborden 

12. Het aanwijzen van een ombudsman of -vrouw 

13. Het weren van sluipverkeer 

14. Aandacht voor slechthorenden en doven 

15. Opruimplicht hondenpoep, speciale stikkers e.d. 

16. Beleid behoud Renkumse beken 

17. Beschikbaarstellen van ruimte op de gemeentelijke website 

18. Het adopteren van een bijzondere boom 

19. Cees Burgsteynplein 

20. Herinrichten Kerkstraat te Renkum / verplaatsing bieb etc. 

21. Kofferbakverkoop vaste data 

22. Eigentijdse speelvoorzieningen 

23. Aanleg van een zebrapad op de Bennekomseweg 

24. Huisvesting voor ouderen in het kader van doorstroming 

25. Gericht bouwen van woningen naar echte behoefte 

26. Openbaar toilet 

27. Buslijn 352 weer door het dorp Renkum 

 

          Aangeleverde ideeën tot 1 maart 2022 
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Een oproep aan jong en oud, verenigingen en bedrijven 

Het verkiezingsprogramma van GemeenteBelangen houdt rekening met wensen 

vanuit de samenleving. Het is een document, dat ruimte biedt voor andere 

ontwikkelingen. Bovendien staat de tijd niet stil en vinden we het altijd belangrijk 

om nieuwe suggesties en ideeën bij inwoners en organisaties te blijven ophalen. 

Graag laten we ons, vooral door mensen uit onze mooie gemeente, telkens weer 

inspireren.  

Daarom hebben we het volgende bedacht. 

Iedere inwoner of organisatie nodigen we uit om met voorstellen te komen, die 

met de gemeente Renkum te maken hebben. Alle door ons ontvangen e-mails 

etc. worden genummerd en gebundeld in een boekwerkje. We overhandigen dat 

binnenkort aan de voorzitter van de gemeenteraad en aan alle nieuwgekozen 

raadsleden. GemeenteBelangen zorgt ervoor, dat de volgende gemeenteraad 

over ieder onderwerp een uitspraak doet. 

Reacties, het liefst met een foto of tekening bij voorkeur opsturen naar: 

IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 

We houden je op de hoogte en kijken naar reacties uit! Heb je een idee? Doe dan 

mee! 

Vriendelijke groet, 

Daniëlle van Bentem, John Bartels. 

mailto:IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl
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-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: tillyvandijk <tillyvandijk@gmail.com>  
Verzonden: zondag 6 februari 2022 21:07 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: Ideetje: hergebruik spulletjes 

 
Goede dag, 
Wat zou het geweldig en realiseerbaar zijn, lijkt me, als de inwoners van de gemeente 
een dag per maand bij daglicht hun bruikbare spulletjes op eigen stoep mogen 
zetten....voor wie wil, gratis mee te nemen. Bijvoorbeeld: laatste zondag van de 
maand.... 
Verbindend, gezellig, hergebruik, milieuvriendelijk en kosteloos voor degenen die er 
iets van zijn of haar  gading vindt. 
En natuurlijk restant " inpakken" zodra de zon ondergaat..... 
 
Met vriendelijke groeten, 
Tilly van Dijk, 
Molenweg 43 
6862HN Oosterbeek 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

5 

                                                                                                                                                                                                                              
                                 02 

 
Van: Michiel Hupkes <michiel.hupkes@gmail.com>  
Verzonden: maandag 7 februari 2022 16:28 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: mijn idee 

 
Beste mensen 
wat een leuk idee om zo behoefte te inventariseren 
 
ik zou willen voorstellen om Renkum als eerste dorp helemaal 30 km dorp te maken 
ik woon aan de Hogenkampseweg  in Renkum, en daar is een deel van nu 30 km, met 
als gevolg dat veel auto's 'de verloren tijd' in willen halen, en dus op het andere deel 
veel harder gaan rijden. 
 
dit heeft verschillende gevolgen: 
- onveiligheid 
- extra veel lawaai (wat overigens versterkt is door de nieuwe slijtlaag die onlangs is    
aangebracht en bijzonder lawaaiig is) 
- mogelijk ook slecht voor de lucht kwaliteit (dat kan ik niet meten) 
 
ik heb daar overigens al eens een vraag over gesteld aan de gemeente, maar nooit 
antwoord over gehad. 
 
ik kan me daarbij niet aan de indruk onttrekken (maar weet dit niet zeker) dat ook op 
de Bennekomseweg en de Groeneweg, regelmatig veel te hard gereden wordt, dus ook 
daar lijkt me behoefte aan 30km. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hartelijke groeten,  
Michiel Hupkes 
06-44444561 
mhupkes.nl 
 
 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fmhupkes.nl%2F&data=04%7C01%7C%7C1fdcfc5f26e14ee8cfab08d9ea4e72eb%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637798444925430998%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=mKyyS6psoo7m6h0W%2FpNfNj7c17uwYMGvowpUD1pNZlQ%3D&reserved=0
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-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: lydia nulden <lydianulden@live.nl>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 22:01 
Aan: ideeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: Meer bankjes  

 
Zoveel senioren die graag een ommetje maken maar willen onderweg wel even 
uitrusten, maar waar is dat mooie plekje met een bankje. Zou zo leuk voor ze zijn, 
senioren weer in de benen en genieten. Win-win situatie meer genieten en meer 
bewegen en gezellige contacten opdoen op dat bankje. Allemaal heel belangrijk in onze 
‘grijze’ gemeente.  
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
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Van: Anjolien Frederiks-Beumkes 

<anjolien@hetnet.nl>  

Verzonden: woensdag 9 februari 2022 12:50 

Aan: ideeVoorRenkum@gbrenkum.nl 

Onderwerp: Bosbeheer 

 

 

Sinds enige tijd worden er grootschalig delen van onze prachtige bossen om gezaagd. 

Oogsten is natuurlijk altijd een onderdeel van bosbeheer, onbegrijpelijk wordt het als 

er dan eenzijdige herplant plaats vindt met een dennensoort waar voorheen een 

prachtig gemengd bomenbestand stond.   

Onverstandig qua beheer in het licht van klimaatverandering en lelijk qua aanzien als 

bomen bestand en dan ecologisch gezien ook niet erg nuttig qua flora en fauna beheer.  

Met dank voor jullie aanbod als platform,  
vriendelijke groet Coen Frederiks 
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-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Edo van Leersum <eleersum@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 20:42 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: Toeristisch beleid  

 
Leuk idee om dit op deze manier op te pakken. Ik / wij (mede namens de Stichting 
Kerkje op de Heuvel waar ik secretaris van ben) doen graag mee. Bijgaand een viertal 
ideeën.  
 
Als gemeente Renkum hebben wij een pracht aan natuurschoon. Hoeven we niets voor 
te doen. Ja, het onderhouden. Jaren geleden waren wij de groenste gemeente van 
Nederland. En wat doen we ermee? Laten we eens beseffen dat we gewoon een 
beheer gemeente zijn. Toen 58 jaar geleden het gemeentehuis werd gebouwd, als 
sluitstuk van de wederopbouw, verwelkomde wij onze 30.000ste inwoner. Al de jaren 
later tellen we net wat meer inwoners als 31.000. Waar praten we over. Laten we onze 
gemeente verkopen als meest groene gemeente. Er was in de jaren 80  een plan  
om van onze gemeente een rododendron gemeente te maken. Met al die prachtige 
parken, de mooie tuinen van inwoners en het acacia laantje bij het Dunoplateau geen 
slecht idee. Laten we dat weer oppakken.  
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-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Edo van Leersum <eleersum@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 20:42 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: Open Monumentendag  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
We hebben niet alleen natuur, maar ook prachtige monumenten. Gemeentelijke, maar 
ook rijksmonumenten. Jaren geleden deed de gemeente mee aan het Open Monu-
menten Weekend. Het weekend wordt gehouden in september. Door de gemeente 
werd een thema gekozen en aan de hand van dat thema werd een folder uitgebracht 
ter promotie van het Monumentenweekend. In het weekend zelf waren tal van 
monumenten opengesteld en kon je er kijken en/of meedoen aan een rondleiding.  
 
 
Afgelopen jaar was jammer genoeg alleen het Kerkje op de Heuvel te Heelsum die er 
aan meedeed. De gemeente had geen geld zo werd gesteld. Jammer, maar het hoeft 
niet altijd geld te kosten. Je kunt ook faciliteren. De gemeente kan (moet) zich opgeven 
bij het landelijk organisatiecomité en dat is al te veel gevraagd. Als je als gemeente 
bent ingeschreven dan kunnen organisaties binnen de gemeente, die aan het 
Monumentenweekend mee willen doen, zich aanmelden en komen op de site te staan. 
Een mooie manier om je te promoten. Deze site wordt veelvuldig bekeken door 
mensen uit het hele land. Jammer dat dit nog niet gebeurd is.  
 
 
Als idee. Het zou mooi zijn als het open Monumenten Weekend door de gemeente 
wordt opgepakt. Met zo veel mooie monumenten, en wetende dat er ook een Stichting 
Heemkunde is en het Historisch Genootschap Redichem, moet het toch mogelijk zijn 
er een goede invulling aan te geven waar veel mensen op af komen. Een prachtige 
promotie van de gemeente waar je relatief gezien weinig voor hoeft te doen. Dit jaar 
is het thema "duurzaamheid". 
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-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Edo van Leersum <eleersum@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 20:42 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: Insectenhotels  

 
 

De in 2021 opgerichte Stichting Kerkje op 
de Heuvel te Heelsum heeft zich inge-
schreven voor de actie Kern met Pit 
(wordt georganiseerd door de Heidemij 
maatschappij / nu onderdeel van Arca-
dis). Het is een jaarlijks terug kerende 
Actie waar verenigingen, instanties en/of 
particulieren zich voor kunnen inschrij-
ven. In 2021 ging de Gelderse prijs naar 
een project in Wolfheze.  

 
Ons ingediend plan is "Bloemen en bijen voor biodiversiteit en buurt". Het plan behelst 
"het vergroten van de biodiversiteit en van de betrokkenheid van de buurt op dit 
thema, en het vergroten van de aantrekkelijkheid van het ensemble voor de buurt en 
voor bezoekers van buiten. Door":  
 
1. het beplanten van de kerkheuvel 
met bloemen/bloembollen en  
 
2. het bouwen van een of meerdere 
insectenhotels. Inmiddels is ons plan 
goedgekeurd en kunnen we aan de 
slag.Idee: waarom zou dit zich alleen 
beperken tot de kerkheuvel?  
 
Het zou breed gedragen kunnen 
worden en mooi als er op meerdere 
plaatsen in de gemeente insecten-
hotels komen te staan. En waarom 
niet in de tuinen bij burgers? Betrekt 
deze er ook bij. Het moet zijn als de 
bekende steen in het water. De kring 
wordt groter en groter.   
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-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Edo van Leersum <eleersum@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 20:42 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: Bijeenkomst nieuwe bewoners 

 
Nog niet zo lang geleden was er eenmaal per twee jaar een speciale dag voor alle 
nieuwe inwoners van de gemeente. Zij werden ontvangen op het gemeentehuis, 
hoorden daar het een en ander over de gemeente en kregen vervolgens een 
rondleiding (met bus) in de gemeente. Kan me voorstellen dat dit de begroting van de 
gemeente te boven gaat. Maar waarom niet een markt organiseren waar verenigingen 
zich kunnen promoten d.m.v. stands of uitvoeringen. De inwoners van onze gemeente 
zijn daar welkom, maar de nieuwe bewoners worden daar specifiek voor uitgenodigd. 
Zou prachtig kunnen plaatsvinden in of om het sportcentrum de Doelum. Een prachtig 
complex en ik denk bij menigeen nog onbekend. Daar kan een dubbelslag geslagen 
worden.  
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Edo van Leersum (mede namens de Stichting Kerkje op de Heuvel te Heelsum). 
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-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Tim Fonteijn <fonteijn.t@gmail.com>  
Verzonden: zaterdag 12 februari 2022 15:57 
Aan: ideevoorrenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: Ideeën 

 
Beste meneer/mevrouw, 
 
Bij deze wat ideeën voor de gemeente.  
 
In de hele gemeente Renkum een algehele aanlijnplicht voor honden uitgezonderd 
enkele duidelijk aangegeven (door middel van borden en/of hekken) zones . Dit om 
onduidelijke situaties te voorkomen, want nu laten veel mensen hun honden los op 
plekken waar dit niet gewenst is i.v.m. vee of wild. Veelal is dit omdat het niet duidelijk 
is waar wel en waar niet. Dus ik ben van mening dat een algeheel verbod en handhaving 
daarop bij draagt aan een fijnere en veiligere situatie voor iedereen. 
 

Productinformatie 
Bord honden aan de lijn, aluminium 20 x 40 cm. Het bord 
geeft met tekst en pictogram aan dat alleen aangelijnde 
honden zijn toegestaan. Vriendelijk detail is de groene 
rand rond het pictogram. Het bord heeft reflectieklasse 
2 waardoor deze ook in het donker goed zichtbaar is.  
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Aangezien de gemeente kampt met tekorten en daardoor minder goed kan voorzien 
in de onderhoud van diverse bossen en ik denk dat dit idee de biodiversiteit en 
leefbaarheid van de bossen ten goede komt,  ben ik van mening dat we een voedselbos 
zouden moeten creëren.  
 

Dit zouden we kunnen realiseren door een stuk bos aan 
te wijzen waar mensen dan een fruitboom en/of struik 
kunnen adopteren voor een vast bedrag per jaar. Bij deze 
boom of struik komt dan een bordje met de naam van de 
familie en deze mag dan letterlijk de vruchten plukken bij 
hun eigen boom/struik van hun donatie.  
 
Door meer van dit soort bomen c.q.  struiken aan te 
planten zorg je ervoor dat er meer diversiteit ontstaan 
waar dan ook het wild, vogels en insecten de vruchten 
van plukken. En de gemeente creëert extra inkomsten 
voor onderhoud aan het stuk bosgebied. Een win-win-
win situatie voor iedereen. 
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Het voorrangsbord bij binnenkomst in Wolfheze (N783 Wolfhezerweg vanaf Door-
werth/Oosterbeek) is te ver geplaatst ten opzichte van de daadwerkelijke situatie. 
(foto 1 en 2) Namelijk nog voor de brug over de A50.  
Hierdoor wordt er een onveilige en onduidelijke situatie gecreëerd. Het bord zou dus 
dichter bij de versmalling moeten worden geplaatst net zoals het geval is als je het dorp 
uitrijdt. Hier is het bord namelijk wel juist geplaatst. (foto 3) 
 
Heel erg bedankt voor de moeite die jullie in onze 
prachtige gemeente steken. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Tim Fonteijn.  
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Een idee is om een soort van ombudsman/vrouw in te stellen, zodat burgers een punt 
hebben waar ze zich kunnen melden als er iets grandioos mis lijkt te gaan in de 
ambtelijke Renkumse molen.  

Deze ombudsman/vrouw moet van goeden huize komen en klachten op waarde 
kunnen beoordelen en tevens de zeggingskracht en positie krijgen, dat wat door de 
ombudsman/vrouw aan de kaak gesteld (onderbouwd) wordt dat dit ook daad-
werkelijk door de burgemeester (en wethouders) wordt opgenomen. 

Ik heb niet de kennis of er zoveel mis gaat in de gemeente, dus misschien sla ik de plank 
wel helemaal mis. 

Groet,  

Karine de Laat 

htwdlaat@xs4all.nl 

 

                                                                                                                                                                                                                              
                                  

mailto:htwdlaat@xs4all.nl
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Van: Erik Rozendal <erik.rozendal@xs4all.nl>  
Verzonden: donderdag 17 februari 2022 12:10 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
CC: Marcel Kruize <mpkruize@outlook.com>; Sjef Timmermans <j.timmermans@me.com>; Tomek 
Nosewicz <t.nosewicz@gmail.com> 
Onderwerp: Inzending 'idee voor Renkum' 

 

Geachte heer/mevrouw, 
 
Als buurtbewoners van de Jonkheer N. v. Rosenthalweg (tussen Utrechtseweg – Julia-
naweg), zijn wij al enige tijd met de Gemeente Renkum in gesprek over de inrichting 
van onze buurt. Hierbij is voornamelijk verkeersveiligheid, staat van onderhoud en 
overlast van (sluip)verkeer het onderwerp van gesprek. Hierbij hebben wij voorstellen 
gedaan om onze buurt veiliger en leefbaarder te maken. Helaas nog zonder merkbaar 
resultaat. 
 
In de bijlage vindt u onze petitie welke wij in oktober 2021 hebben ingediend en 
besproken met Wethouder Marinka Mulder. 
 
Via jullie initiatief ‘Idee voor Renkum’, zouden wij graag aandacht willen vragen voor 
onze zaak. Wellicht dat jullie dit mee kunnen nemen in jullie programma en werk-
zaamheden, zodat dit ook op een andere agenda komt te staan. 
 
Dank namens de bewoners. 
Met vriendelijke groet,  Erik Rozendal 
 

Jonkheer versie 

3.1.pdf  
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Van: jg costbudde <jg.costbudde@planet.nl> 

Date: wo 16 feb. 2022 19:34 

 

De gemeente heeft veel ouderen met gehoorverlies (de verwachting is, dat steeds 
meer mensen hier last van gaan krijgen). Zie tekst hieronder. Openbare ruimtes zouden 
zeker hier meer op in gesteld moeten worden. En alle openbare ruimtes. Laatst was ik 
in een grote ruimte waar ze speciale schermen voor geluidsoverlast hadden geplaatst. 
Zagen er uit als schilderij, maar zorgden voor geen galm. Fantastisch voor iedereen. 
 
Verder blijkt uit Nederlands onderzoek dat 32,3% van de jongeren van 12-19 jaar risico 
loopt op gehoorschade door het gebruik van persoonlijke muziekspelers. Er wordt 
geschat dat 7,8% van de kinderen in de leeftijd van 9-11 jaar een permanent gehoor-
verlies (tenminste 15 dB) heeft. Na het uitgaan heeft 93% van de 18-35 jarigen last van 
een piep in het oor en 38% heeft de volgende dag nog steeds last van deze piep.  
 
Ggezondheidsonderzoeken door GGD’en laten vergelijkbare verontrustende cijfers 

zien. Bron: www.loketgezondleven.nl/gezondheidsthema/wat-werkt-dossier-gehoorschade/cijfers-

en-feiten) 

Er wordt vaak wel rekening gehouden met mensen die minder mobiel zijn, zoals 
hellingbanen voor rolstoelen, schuifdeuren i.p.v. carouseldeuren e.d. Iedere gemeen-

te is verplicht een “Lokale Inclusie 
Agenda” te maken. Zie de aangepaste 
Wet Gelijke Behandeling Chronisch 
Zieken en Gehandicapten van kracht 
uit 2017. Er wordt vaak wel rekening 
gehouden met mensen die minder 
mobiel zijn, zoals hellingbanen voor 
rolstoelen, schuifdeuren i.p.v. carrou-
seldeuren e.d. Maar is er bijvoorbeeld 
een ringleiding in het gemeentehuis 
(trouwzaal, raadszaal, loketten bij de 
balie) of in andere openbare ruimten, 
trouwlocaties elders in de gemeente 
enz. Wat gaat de gemeente hieraan 
doen?                                                                                                                                                                               
 

                                                                                       
Vriendelijke groet, Joke Cost Budde 

 

mailto:jg.costbudde@planet.nl
http://www.loketgezondleven.nl/gezondheidsthema/wat-werkt-dossier-gehoorschade/cijfers-en-feiten
http://www.loketgezondleven.nl/gezondheidsthema/wat-werkt-dossier-gehoorschade/cijfers-en-feiten
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Van: Arend van der Garde <advandergarde@hotmail.com>  
Verzonden: donderdag 17 februari 2022 00:01 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
CC: info@gbrenkum.nl 
Onderwerp: STICKER tegen HONDENPOEP op AFVALBAKKEN 
 

Geachte mensen bij Gemeentebelangen (nu incl. PRD!) 
 
Graag meld ik me met het een idee om een gemeentelijke sticker “OPRUIMPLICHT” te 
laten ontwerpen en die aan te brengen op alle 450 afvalbakken in de gemeente. 
 
Na het overlijden van onze hond in 2020 hebben we tijdje zonder geleefd maar 
inmiddels is er in huize Van der Garde toch weer een jonge hond! 
  
Dat het aantal honden in Nederland sinds de coronapandemie is gestegen viel me ook 
in onze directe omgeving op. Veel baasjes en bazinnetjes zie ik gelukkig tegenwoordig 
gewapend met de bekende afvalzakjes de hond uitlaten, maar gezien het grote aantal 
hondendrollen op grasveldjes, trottoirs en in de berm lappen toch veel baasjes en 
bazinnetjes de fatsoenregel om de troep op te ruimen, aan hun laars. 
 
Naar aanleiding van mijn suggestie kortgeleden aan Ilja Jansen van de afdeling 
Communicatie om op de Gemeentepagina in “Rijn en Veluwe” weer een keer aandacht 
te besteden aan de overlast van hondenpoep, pakte zij dat direct op en plaatste ze 
bijgaand stukje in de editie van deze week. 
 
Bij mijn wandelingen met de hond door de verschillende wijken van Renkum/Heelsum 
zag ik naast veel hondenpoep hier en daar ook een enkel bordje “OPRUIMPLICHT”. 

De gemakzuchtige hondenbezitter kan dit helaas zó 
opvatten dat op plekken waar níet zo’n bordje staat het 
wél “vrij poepen” is! 

 
Een deel van de 450 (!) groene afvalbakken die de 
gemeente Renkum telt, heeft de speciale honden-
poepservice met de bekende rode zakjes als extra 
stimulans om de hondenfecaliën op te ruimen. 

 
Uitbreiding van het aantal daarvan zou fijn zijn maar 
wellicht te kostbaar. Dat laatste bracht mij op het idee 
om het onderstaande voor te stellen: 
 



 

19 

Alle afvalbakken zouden naar mijn idee allemaal voorzien 
moeten worden van een opvallende grote sticker met een 
duidelijke gemeentelijke aansporing in de sfeer van “OP-
RUIMPLICHT”, met verwijzing naar de boete bij het niet 
nakomen van deze plicht. Ook langs populaire wandelpaden 
aan de rand van de dorpen, waar vaak verondersteld wordt 
dat daar de troep kan blijven liggen, zou deze sticker op 
bordjes opgehangen kunnen worden. 
 
Omdat er verschillende typen afvalbak zijn, moet de sticker / 
het plakkaat, te ontwerpen door een professional (!), zo 
groot zijn dat hij op alle bakken past. 
 
Aanvullend idee: stel de sticker ook gratis beschikbaar aan de inwoners die hem in  
hun directe omgeving zouden willen aanbrengen. 
 
Volgens mij hoeft het voorstel niet al te hoge kosten met zich mee te brengen maar is 
deze communicatie via de afvalbakken op zijn minst de moeite waard gezien de grote 
ergernis over HONDENPOEP. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Arend D. van der Garde 
Lindelaan 8 
6871 DX Renkum  

 

Tel. 06-28273966  
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Van: wiebe.selders@hetnet.nl 

<wiebe.selders@hetnet.nl>  

Verzonden: vrijdag 18 februari 2022 

13:55 

Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 

Onderwerp: boekwerkje 

Beste mensen,  

Leuk idee om een boekwerkje met 

voorstellen te maken en dat te 

presenteren aan de nieuwe Raad. We 

zijn met name benieuwd  naar de uitspraken van de verschillende partijen over hoe we de beekdalen 

kunnen redden. Hierbij onze bijdrage.  Namens de werkgroep ‘Stromende beken’, Wiebe Selders.  

 
Code rood voor de Heelsumse beek.  
Natuurmonumenten heeft op 13 oktober 2018 een streekconferentie gehouden over 
het Heelsums beekdal. Op 17 november volgde een terugkomdag. Op die dag zijn 
diverse werkgroepen opgericht, waaronder de werkgroep “Stromende beken”. Deze 
werkgroep heeft zich tot doel gesteld om door diverse maatregelen de drooggevallen 
beken en sprengen in het Heelsums beekdal weer zichtbaar en stromend te maken. 
Volgens een opgesteld meetplan zijn er peilbuizen geplaatst in het natuurgebied 
“Wolfheze” van Natuurmonumenten, die door de vrijwilligers van de Werkgroep 
Stromende beken minimaal 2 jaar maandelijks gepeild worden . Naast het peilen van 
de peilbuizen gaat de werkgroep ook elke 4 weken een schatting maken van het debiet 
van de Heelsumse beek.  
De werkgroep heeft nu 1 jaar gemeten en is met een voorlopig tussenrapport 
gekomen. De belangrijkste conclusies zijn: 
1. De grondwaterstand in het beekdal is vanaf de jaren “60 van de vorige eeuw in de 

droogtegevoelige delen van het beekdal met ca. 1,3 m. gedaald. Sinds 2015 is de 
grondwaterstand ca. 0,8 m. gedaald. 

2. Door de daling is de grondwaterstand in een groot deel van het beekdal te laag 
geworden om de sprengen en beken te kunnen voeden. Het droogvallen van de 
Papiermolenbeek en de Wolfhezerbeek kan waarschijnlijk voor een deel worden 
toegeschreven aan de winning La Cabine. 

3.  De grondwaterstand bevindt zich ter hoogte van de eeuwenoude Wodanseiken in 
2020/2021 ca. 380 cm onder maaiveld. De laatste 5 jaar is de grondwaterstand 
zeer snel 80 cm gedaald. Naar verwachting heeft het wortelstelsel zich niet kunnen 
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aanpassen aan deze snelle daling, zodat gevreesd moet worden dat de eeuwen-
oude bomen nu geheel zijn aangewezen op hangwater in de organische boven-
grond. In de extreem droge jaren 2018-2020 is er zeer weinig regenwater gevallen, 
waardoor de vitaliteit van de bomen verder is aangetast. Voor herstel van de 
voeding vanuit het grondwater is een stijging van het grondwater van minimaal 80-
130 cm noodzakelijk. 

4. Er is een reële kans dat de Heelsumse beek (de laatste nog lopende spreng in dit 
deel van het beekdal) de komende jaren zal droogvallen. Het debiet van de 
Heelsumse beek is zorgwekkend laag. Het debiet is sinds het voorjaar van 2020 on-
der invloed van de dalende grondwaterstand 66% afgenomen! Als deze trend zich 
in dit tempo voortzet zal dit deel van de beek binnen enige jaren stagnant worden.  

5. Ook in het Renkums beekdal staan vele beken droog. Ook daar is er sprake van een 
forse daling van de grondwaterstand. Dit gaat ten koste van de biodiversiteit en de 
cultuurhistorische waarden in dit beekdal. De wateronttrekking van Parenco  uit 
het diepere grondwater heeft grote invloed op de watervoerendheid van de 
Renkumse beken.  

 
Wat moet er gebeuren? 
• De  gemeente Renkum zou een 
actieve rol moeten vervullen om het tij 
te keren. Er moet een langetermijn-
plan gemaakt worden voor herstel en 
watervoerendheid van de beken in sa-
menspraak met Natuurmonumenten, 
de Provincie en het Waterschap Vallei 
en Veluwe. De gemeente Renkum zou 
hierbij de initiatiefnemer moeten zijn. 
De beekdalen liggen tenslotte op haar 
grondgebied! 
• Vergunningverleningen t.a.v. 
wateronttrekkingen door La Cabine en 
Parenco worden door de Provincie 
verstrekt. De vergunning voor water-
onttrekking van La Cabine zou met 
minstens 1 miljoen kubieke meter ver-
minderd moeten worden. Parenco kan 
heel goed gebruik gaan maken van 
gezuiverd Rijnwater in plaats van grondwater . De gemeente Renkum zou deze 
doelstellingen moeten bepleiten bij de Provincie. 
• De hoge dijk van de N225 met als onderdoorgang voor de beek een duiker vormt 
zowel uit ecologisch oogpunt als uit landschappelijk oogpunt een barrière tussen de 
Juffers-waard en het bovenstroomse deel van de beek. De aanleg van een gecom-
bineerde ecopassage/onderdoorgang zou de twee terreindelen weer verbinden.  
• De werkgroep stelt verder voor om de mogelijkheden van infiltratie van grond- 
of oppervlakte water te onderzoeken om zo de beken weer watervoerend te maken 
Dit zal leiden tot het behouden en geen verdere afname van de biodiversiteit.  
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Van: Willem <Willem@samenzp.nl>  

Verzonden: donderdag 17 februari 2022 13:53 

Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 

Onderwerp: Mijn idee voor Renkum 

Sterke verhalen.  

We hebben in deze tijden juist behoefte om te horen dat het vaak wel goed gaat. Ook 
in discussies over zelfstandigheid. Waar zijn we als kleine Gemeente samen sterk in? 
Waar ligt onze kracht? Maatwerkoplossingen? Onderlinge samenwerking?  
 
Plaatsen we dat voldoende in de etalage? Niet voor persoonlijke eer en glorie, maar 
juist het gezamenlijk vieren van successen doen we in ons klaaglandje te weinig. Of in 
goed Renkums: we mauwen teveel. Met kritiek alleen kom je niet verder, wel met 
oplossingen. Dat geeft inspiratie en nieuwe energie. 
 
Hoe kunnen we dat aanpakken? We hebben een klein enthousiast redactieteam (elke 
partij een afgevaardigde). Groot netwerk is belangrijk. Op basis van vrijwilligheid. De 
Gemeente stelt ruimte beschikbaar op de Gemeentepagina of maandelijks in de 
nieuwsbrief voor ondernemers. Korte teksten (maximum stellen aan het aantal woor-
den) laten screenen door een professionele redacteur. We maken gebruik van Social 
Media.  De redactie kan op de Broedplaats vergaderen. De ANBI “Stichting Vrienden 
van de Broedplaats” kan lokale initiatieven faciliteren. Zo laten we zien waar we samen 
sterk in zijn als kleine Gemeente.  
 

Met vriendelijke groet, 
Willem Postma 
06 47 19 88 94 
Hogenkampseweg 70 
6871 JS Renkum 
 
Op dinsdag en vrijdag 
Groeneweg 12 (eerste verdieping voormalige Ursulaschool) 
6871 DD Renkum 

   

 

 

info@samenzp.nl / www.samenzp.nl 

mailto:info@samenzp.nl
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.samenzp.nl%2F&data=04%7C01%7C%7C57607501837e4758d25908d9f2147fe2%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637806992134145237%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=xcQNl0G6Sr8K9iSAYOOWTn3nTr4pcfgFTR20Xs9fTGg%3D&reserved=0
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Van: Maarten Nijeboer <Maarten.Nijeboer@outlook.com>  

Verzonden: vrijdag 18 februari 2022 22:43 

Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 

Onderwerp: Idee om het beheer van bijzondere bomen te bekostigen en tegelijk draagvlak te 

creëren. 

Beste mensen, 

Bijgaand een idee waar ik al veel langer mee rondloop. Ook bruikbaar voor andere leuke, bijzondere 

dingen in de openbare ruimte. Er is geld genoeg aanwezig, we moeten het alleen op een juiste wijze 

aanboren.  Groet, Maarten 

 

Bescherm bijzondere boom met jouw naam 

We hebben veel bijzonder bomen in de gemeente die bescherming en onderhoud 

nodig hebben. We zijn een gemeente die elke cent moet omdraaien, dus wat als we 

beschermheren of vrouwen zoeken die een donatie willen doen om de boom te 

onderhouden en daar hun naam aan kunnen verbinden door middel van een plaquette 

en bijvoorbeeld een vermelding in de bijzondere bomenroute op papier en in een app.  

Breng de bomenhistorie tot leven en verbind de ondernemers  en inwoners aan dit 

nobele streven. 

Hartelijke groet,  Maarten Nijeboer / Rentmeesterij Nijeboer 
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Van: Ruud Jans <rtjans@cs.com>  

Onderwerp: verzoek naamswijziging Europaplein in Renkum 

Geachte Heer Bartels,   
 
Bij deze wil ik bij de gemeenteraad, d.m.v. deze e-mail aan U, een verzoek indienen tot 
een naamswijziging van de naam Europlein in Renkum. 
Mijn voorstel is: Cees Burgsteynplein 
De heer Burgsteyn is een zeer gerespecteerde Renkummer, die als historicus, archivaris 
en bestuurder in vele bestuursbanen, zoals bij o.a. 5 dorpen in 't Groen en Rijnhof zich 
volledig inzette voor zijn dorp. en dat bovendien deed op zeer beminnelijke wijze! 
Daarnaast zich ingezet heeft om de Renkumse Molen op de Gemeentemonumenten-
lijst te plaatsen en een groot archief aanlegde thuis m.b.t. de geschiedenis van zijn 
geliefde dorp Renkum. 
Zijn zoon heeft het archief gedigitaliseerd na het overlijden van zijn vader. 
Bovendien zijn er verscheidene boekwerken van Burgsteyn uitgebracht, zoals: 
Sjouwen door oud en nieuw Renkum (i.s.m. H.Karsch) 
Bomen over Renkum, deel 1 
Mij is verteld dat het Europaplein in de volksmond zo genoemd wordt, omdat het aan 
de Europalaan ligt; dus deze benaming zou niet officieel zijn en dus ook niet 
geregistreerd.  conclusie: grote onkosten worden vermeden! Van harte hoop ik dat de 
gemeenteraad zich over dit verzoek wil buigen en er een positieve reactie komt. 
 
Met vriendelijke groet,  
T. Jans-Metz 
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Van: Ineke 

<vandongen.ineke@gmail.com> 

Datum: 19 februari 2022 om 

11:19:39 CET 

 

De blauwe zone rond het cen-
trum van Renkum moet weer 
van stal.  
Door de vele appartementen 
die kwamen en komen is de 
parkeerruimte in het centrum 
overvol. 
 
Zet de kerk aan de Kerkstraat visueel op een terp en creëer er om heen parkeer-
plaatsen. Verbreed de  Kerkstraat , leg de weg tegen de kerk aan en verhuis de markt 
naar deze locatie met een doorloop naar het dorpsplein en de veerweg. 
 
De bieb moet je verhuizen naar de Dorpsstraat.                                                                                                                  
Groet Kees van Dongen.  
 
 
 

 
 
 
 
 

mailto:vandongen.ineke@gmail.com
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Van: eline-andre-degelder@hetnet.nl <eline-andre-degelder@hetnet.nl>  
Verzonden: zondag 27 februari 2022 09:20 

 

Europaplein Renkum - Kofferbakverkoop vaste zaterdag van maart t/m oktober  

Het concept is overgewaaid vanuit Engeland. Het leuke aan deze markt is dat je niet 
een hele rij identieke marktkramen hebt maar een bonte verzameling aan auto’s met 
daarin en omheen allerlei spulletjes. 

Een kofferbakverkoop is een tweedehandsmarkt, alleen verkoopt iedereen zijn/haar 
spulletjes vanuit de kofferbak van hun auto. Handig toch, hoef je niets uit te laden en 
als de bak leeg is kun je naar huis. 
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Hoi, 
  
Hierbij mijn idee: 
  
Ik wil meer eigentijdse speelvoorzieningen, ook voor de wat oudere jeugd, zoals 
Memo. De Delftse speeltuin Bomenwijk heeft het speeltoestel: Memo. De Memo be-
staat uit zeven palen met aanraakgevoelige LED-schermen. Om te spelen moeten je 
van pilaar naar pilaar rennen. Afhankelijk van het spel, sla je op de paal, ren je er 
rondjes omheen of maak je bijvoorbeeld een rekensom. Het toestel daagt kinderen én 
ouderen uit tot bewegen.  Dus, breingymnastiek en samenwerken.  
  
De Memo, ontwikkeld door Yalp, is het resultaat van een internationale ontwerp-
wedstrijd van ProFit in samenwerking met de Gemeente Delft en de TU Delft.  In Memo 
is veel techniek verwerkt, maar spelen werkt eenvoudig. Kinderen worden gemoti-
veerd door de 'funfactor' en competitie in het spel. In samenwerking met de TU Delft 
wordt onderzoek gedaan om het speeltoestel nog leuker te maken!  
  

Thijs Gerritsen 
Gerritsenthijs28@gmail.com 

 

 

mailto:Gerritsenthijs28@gmail.com
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Zebrapad 
Door de toename van verkeer op de Bennekomseweg in Heelsum is het vooral voor de 
schoolgaande jeugd moeilijk om vanuit de noordzijde van Heelsum over te steken naar 
de diverse scholen. Ik heb al eerde gevraagd om een zebrapad zoals dat in Oosterbeek 
wordt gebruikt, met knipperlichten, alleen is dit afgewezen om reden dat een zebrapad 
er niet toe doet aan verkeersveiligheid. Onzin natuurlijk want een zebrapad heeft een 
juridische status. 
 
Huisvesting 
Door de krapte op de woningmarkt zou de gemeente er op toe moeten zien dat wonin-
gen niet worden opgekocht door beleggers of anderen die het grote geld zien door een 
woning veel te duur door te verkopen. Woningen die te lang leeg staan moeten worden 
onteigend, moeilijk verhaal maar dreigen helpt soms, zodat woningen betaalbaar blij-
ven. 

Om een goede doorstroming te bevorderen zouden ouderen de kans moeten krijgen 
om in een seniorenwoning te gaan wonen zodat jongeren een eengezinswoning 
kunnen bewonen die ook nog betaalbaar is. Alleen er zijn te weinig seniorenwoningen. 
En het tempo waarin de wethouder een bouwbesluit neemt is een veel te traag proces. 
Al jaren weet men dat er scholen worden opgeheven, waarom dan niet een bouw-
besluit nemen op het moment dat bekend wordt dat bouwgrond vrij komt? 
 
Met vriendelijke groet, Hans Leever - Schutterspad 71 -  Heelsum  -   hleever@gmail.com      
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Van: Henk sr <henkjagers44@outlook.com>  
Verzonden: woensdag 23 februari 2022 18:23 
Aan: ideevoorrenkum@gbrenkum.nl 
CC: henk jagers <henkjagers@kpnplanet.nl> 
Onderwerp: idee voor renkum 
 
 

Diverse bestuurders heb ik in de loop der 
jaren ervaren als te dominant, ambtenaren 
nemen/krijgen hierdoor te weinig verant-
woording. In mijn laatste concrete geval 
ging het hierbij om de verantwoordelijke wethouder voor huisvesting. 
De wethouders zijn verantwoordelijk voor beleid, de ambtenaren voor een zorgvuldige 
uitvoering. Door (mogelijk bewuste)  onjuiste aansturing ontstaan problemen die niet 
op tijd en op de juiste wijze worden opgelost met mogelijke schadeclaims en rechts-
zaken tot gevolg.  

 
Ik heb met afschuw de plannen voor nieuwbouw-
plannen van de aflopende raadsperiode verno-
men: Hieruit blijkt op geen enkele manier VOL-
DOENDE inzicht in de behoefte van de bevolking 
van de gemeente Renkum. Onderbelicht zijn:  
 
-huisvesting voor ouderen: geschikte (betaalbare) 
nieuwbouw voor ouderen, waardoor via (eventu-

eel gerichte) doorstroming  woningen vrijkomen voor jonge gezinnen. Zowel koop als 
huur. Voorbeeld: Le Maîtrehof (1996), aankoop 144 flatwoningen in Doorwerth, 
De  stichting ouderen huisvesting aan de Doornenkamp (opgenomen in de Woning-
beheer Renkum). Zo zijn er diverse voorbeelden van IN TOTAAL honderden woningen 
te noemen in de jaren ’90. 
-huisvesting specifiek voor jonge gezinnen, die worden uitgekozen op criteria en zo 
nodig worden aangewezen via loting door de notaris: voorbeeld 18 koopwoningen in 
de BUSEHOF te Renkum. 
Bestaand woningbezit op deze wijze verkopen en ouderen herhuisvesten. Gereno-
veerde woningen in Doorwerth. Deze zaken kwamen tot stand door zorgvuldig overleg 
tussen gemeente en de woningcorporatie(s), huurdersorganisaties en  (zo nodig ge-
richt) marktonderzoek.  GAARNE BEREID E.E.A NADER TOE TE LICHTEN!                                                                                                                                       
                                                                                                                                    

 Henk Jägers                                                                        Bouwen naar behoefte! 
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Van: Marianne Brouwer <mariannejoseebrouwer@gmail.com>  
Verzonden: zaterdag 26 februari 2022 15:21 
Aan: IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl 
Onderwerp: openbaar toilet voor dorp Renkum 

 
Naar aanleiding van jullie oproep om ideeën in te sturen voor de gemeente Renkum, 
reageer ik graag met een idee voor het dorp Renkum. Sinds langere tijd ben ik 
medewerker van de bibliotheek Renkum. Wij krijgen vaak de vraag van klanten en 
bezoekers om gebruik te maken van ons toilet. Dit staan wij klanten toe en bezoekers 
met verblijfsduur in de bibliotheek. We proberen dit beperkt te houden omdat wij 
maar één toilet hebben die wij als personeel ook gebruiken. 
 
Bij een passante bezoeker, vaak zijn dit wandelaars of fietsers, verwijzen we door naar 
het gezondheidscentrum of het Huis van Renkum waar meerdere toiletten zijn. Maar 
als deze gesloten zijn zoals in het weekeinde en er is ook geen horeca geopend, mis je 
toch een toilet. Zeker tijdens de lockdown vanwege Corona was dit erg vervelend voor 
die dagjesmensen.  
Mijn idee is dan ook om in het leegstaande geldautomaten hokje dat tegen de voorkant 
van de bibliotheek aan staat, een openbaar toilet te situeren dat 24/7 tegen betaling, 
0,50 cent, toegankelijk is. Net zoals het toilet op Willemsplein Arnhem dat zichzelf 
reinigt na elke doortrekbeurt.  
                                                                               Met vriendelijke groet, Marianne Brouwer 

mailto:IdeeVoorRenkum@gbrenkum.nl
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Ik wil, dat buslijn 352 weer door het dorp gaat, zodat ik uit kan stappen bij de halte 

Europalaan om bij de bibliotheek te kunnen komen. Wil de gemeente dat regelen? 

W. Borger 

Willyborger39@gmail.com 

 

352 bus Dienstregeling & Haltes (Bijgewerkt) 
De 352 bus (Arnhem Cs) heeft 24 haltes vertrekkende van Wageningen, Busstation 
en eindigend in Arnhem, Centraal Station. 

mailto:Willyborger39@gmail.com

